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Referat  HSI`s ordinære bestyrelsesmødemøde d 10. nov. 2023, kl. 13.00 på kontoret, 
Idrætsparken 5, Hørsholm 

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

1.a. Afbud: Ingen 

1.b. Referat:  godkendt 

2) Meddelelse fra formand, Instruktørkontakt, Udvalg og andre. 

2.a. Formanden 

- Anker har deltaget i DGI`s årsmøde i DGI-byen, som delegeret for Nordsjælland. Der blev valgt ny 
næstformand, Mogens Kirkeby.  Der blev godkendt ny fordelingsnøgle for penge fra tipsmidlerne. 

- DGI har ambitioner om at nå 2 millioner medlemmer i 2030 

- Den 21/11 er der årsmøde i DGI Nordsjælland. Anker deltager. 

2.b. Instruktørkontakt herunder status på holdene/lokaler mv. 

- Alt kører fornuftigt. 

- Petanque ønsker stadig et læskur/spillerkabine. Det bliver behandlet på HIR møde. Vi har ingen 
tilbagemelding endnu. 

2.c. Webudvalg herunder de sociale medier og https 

- Vi har 80 følgere på vores den åbne FB side   "Hørsholm Senior Idræt " her kan alle jo skrive og slå noget 
op. Det er her vi kan reklamere eksternt for vores forening. 
  
- Vi har derudover en lukket privatgruppe på FB "Hørsholm Senior Idræt - privat gruppe for medlemmer af 
HSI" som man skal godkendes for at blive medlem af. Kun medlemmer af gruppen får adgang til at læse og 
lægge input på siden. Gruppen er derfor kun til intern kommunikation blandt HSI medlemmer. 
Det er i denne gruppe medlemmer opfordres til at lægge historier og billeder op. 
 
- Vi skal passe på med spammail/phishing, hvor man lokkes til at betale udlæg. 

2.d Uddannelsesudvalget, herunder overdragelse 

- Intet nyt 

2.e.Mærkedageudvalget, herunder overdragelse 

- en enkelt 80- årsdag, som blev fejret behørigt 



 

 2 

2.f. Eksterne turneringer 

- Bordtennisturneringerne kører godt. Holdet klarer sig flot. 

- Badminton har en turnering 27/11 og igen i januar og marts. 

2.g . Øvrige udvalg 

- Nyt udvalg: Vedtægtsudvalg med Anker og Ole. Vedtægterne skal renoveres og tilpasses DGI`s skabelon 

3) Økonomisk status ved kassereren herunder status, gennemgang af regnskab og budget samt 
medlemsstatus 

- Vi er nu 584 medlemmer. Et fald, som nok er naturligt, nu hvor vi har måttet nedlægge et yogahold.  

- Der har været alt for mange restanter, som Else har måtter rykke, mange med en personlig opringning. 
Det er alt for stort arbejde for Else. Måske hjælper det når vi flytter betalingsdatoen til 1/9 i stedet for 1/7. 

- Vi havde budgetteret med et underskud på ca. 5000 kr. Det bliver nok lidt større ca. 13000 kr på grund af 
nogle uforudsete udgifter. 

4) Sager til behandling 

4.a Linedance  

- Linedanserne optræder ved forskellige anledninger. De holder en fælles julefrokost i Egedal Kirkes lokaler. 

- Børge har konstateret, at miniscenen ikke er monteret rigtigt. Den skal stabiliseres lodret 

- Børge tager et møde med Søren Strand 

4.b Bordtennis 

- De nye bordtennisborde er perfekte. Der er bander nok, som Børge har måttet montere efterhånden. 

4.c. Sikring/forsikring af vort udstyr i de forskellige haller 

Bordtennisborde og bander samt inventar i kontoret bør forsikres. Det øvrige løsøre, så som bolde etc. har 
for lav værdi til at det kan svare sig. Børge indhenter tilbud. 

4.d Førstehjælpskursus/hjertestarter kursus afrunding 

- 3 kurser.  Et stort og to små er afviklet. Hjertestarteren ved Hørsholmhallen var låst inde.  

- Kurser følger hvert andet år. 

4.e Hjertestarter i Rådhushallen 

- Der bør også være en hjertestarter i Rådhushallen.  Det følges der op på 
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4.f.   Åbent for tilføjelser 

- Til generalforsamlingen til foråret er kassereren og to bestyrelsesmedlemmer på valg.  

5) Vagt ved mobiltelefonen: Else 

6.  Næste møde:  

- 14/12 kl. 12.00 hos Else 

7) Eventuelt - Intet 


